

Närvarande;

Mathias Kumlin, Samuel Nordberg, Jessica Enros, Felicia Järnström, Staffan Lindholm, Julia Olofsson, Mikael Hellqvist, Alina Mattsson, Ida Johansson, Lotta Nordberg, Michael Gunell och Yana Jahrén-Åkerblom (endast §4)

1. Mötets öppnande och välkomnande av nya medlemmar!
2. Val av sekreterare

Beslut: Felicia valdes till sekreterare.

3. Godkännande av protokoll

Beslut: Förra gångens protokoll gick igenom och godkändes.

Påpekades att Feministparaplyets workshops för årskurs 2 är inbokade som "Sex och relationen" i schemat för alla grupper som kollades i Wilma, men att "Maskulinitet och machokultur" kunde vara mer relevant för vissa grupper t.ex. på N6. Studeranderepresentanterna från BLU23 önskade också "Maskulinitet och machokultur" för deras klass.

4. Processägare Yana J-Å presenterar gruppens nya, effektiviserade arbetssätt som genomförs i tre mindre processgrupper:
 - Jämställdhet/social hållbarhet
 - Skolans miljö
 - Klimatfrågor i närområdet

Beslut: Gruppens arbete delas in i tre mindre processgrupper enligt förslaget. Vi delade preliminärt in oss i de mindre grupperna enligt nedan.

- Jämställdhet & social hållbarhet: Felicia, Jessica, Alina, Ida, Samuel
- Ekologisk & ekonomisk hållbarhet - skolmiljön: Micke, Julia, Alexandra (?)
- Ekologisk & ekonomisk hållbarhet - globalt perspektiv: Staffan, Masse, Tessa (?), Leo (?)

5. Diskussion om gruppernas sammansättning och konkreta insatser

- Varje grupp driver åtminstone en process (programpunkt). Det kan t.ex. handla om
 - Samarbetsprojekt med studerande, t.ex. på basen av enkätsvar
 - Uppdragsgivare/beställning (Jaana S & MERK 23)
 - Matsvinn
 - Kompostanläggning
 - Klimatfrågor
 - Jämställdhet (enkät, fika)
 - Skolmiljö

- Hållbara levnadsvanor
- Välmående och hälsa
- Media (studerande Ida J, Alina o Leo?) i samverkan med Marika K

Beslut: Gruppen blir uppdragsgivare till Jaana/MERK23 för deras projektdag i januari.

Vi jobbar vidare med jämställdhetsfika, men med tanke om att det istället kan bli jämställdhetsfrukost. Diskuterades att frukosten i nuläget är utformad på olika sätt på de olika enheterna – vore bra att förenhetliga detta. Vid jämställdhetsfrukost kan frukosten vara gratis för att sporra studerande att delta.

6. Utkast till studerandeenkät

- Ett förslag på frågor för att aktivera, engagera studerande

Beslut: Enkäten presenterades och redigerades enligt gruppens förslag under mötet.

7. Hållbarhets- och jämställdhetsgruppens målsättning och strategi 2024 – 2025

- Ett utkast/förslag

Beslut: Utkastet till målsättning och strategi presenterades och godkändes.

8. Marcus Tallberg till kollegiemötet 2.10. Vad vill ni speciellt att han har fokus på?

Beslut: Kolla om föreläsningen kan spelas in för att även kunna ses av studerande i efterhand.

Diskuterades även arrangemangen kring Feministparaplyets workshops. Bör schemaläggas så att någon ser till att studerande är där (t.ex. grupphandledaren går med sin klass?) och att det är möjligt att göra lektionsanteckningar. Skulle också vara intressant att få någon form av dokumentation av dessa workshops, typ gruppens reflektioner, om möjligt. Kan Jane och Ida samla reflektionerna i slutet av workshoppen?

9. Kan gruppen stå bakom ett utskick till de som arbetar med Utbildningsmässan om att tänka på att de minst representerade i klasserna är de som presenterar programmet (ex inom NVA är det killarna som pratar i mån av möjlighet, bjuda in någon ex kvinnlig maskinist från arbetslivet, manlig barnskötare)? "If You can see it, You can be it"

Beslut: Understödes. Återkom till saken under våren och gör då ett utskick inför hösten 2025, eftersom planeringen för mässorna påbörjas tidigt.

10. Skräpplockarveckan

Beslut: Lotta och Michael utser en vinnare per enhet. Prisceremoni före höstlovet på ÖS2. Positiv feedback från studerande om evenemanget; får gärna ordnas igen. Diskuterades att information om sådana här evenemang borde gå ut även till medier.

11. Nästa möte

Beslut: Nästa möte 15.10. Vi träffas då alla vid randiga bordet och delar sedan upp oss i de mindre grupperna.

12. Mötets avslutande

Mötet avslutades 09:43.